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اســتان  برنامه ريــزى  و 
خراســان رضوى، اداره كل 
راه وشهرسازى، پيمانكار پروژه 
ســاخت اورژانس بيمارستان 
قائم(عج)، را به علت تأخير در 
ساخت اين مجموعه درمانى از 
مســئوليت خلع كــرد و از آن زمان 
تاكنون دانشــگاه علوم پزشكى مشهد 
وظيفه ساخت اين اورژانس را بر عهده 

گرفته است.
اين پروژه از سال 86 آغاز شد و پس از 
گذشت 12 سال به مرحله بهره بردارى 
نزديك مى شود. روزنامه شهرآرا طى 
ســال هاى گذشــته به صورت مداوم 
پيگير روند اجراى عمليات بهره بردارى 
اين اورژانس بوده اســت و همين يك 
ماه قبل بود كه براى تهيه گزارشــى 
به جلســه داخلى بررسى روند اجراى 

عمليات عمرانى اين اورژانس رفت.
ديروز  نيز رئيس دانشگاه علوم پزشكى 
مشــهد در حاشــيه مراســم تجليل 
از تلاشــگران بسيج فشــارخون، در 
گفت و گو با شهرآرا از تلاش براى افتتاح 
اين اورژانس در هفتــه آينده خبر داد 
و افزود: هفته آينده اجلاس رئيســان 
دانشــگاه هاى علوم پزشكى كشور در 
مشــهد با حضور وزير بهداشت برگزار 
مى شود و به همين بهانه افتتاحيه هاى 
مختلفــى را در اين مــدت خواهيم 

داشت.
محمدرضــا دارابى ايــن را هم گفت 
كــه اميدواريم اورژانس بيمارســتان 
قائم(عج) در فهرســت افتتاحيه هاى 

هفته آينده وزير بهداشت باشد.

وى با اشــاره بــه بازديد اخير قاســم 
جان بابايــى، معاون درمــان وزارت 
بهداشــت، از پروژه هاى توســعه اى 
بيمارســتان قائم(عــج) گفت: طبق 
وعده هاى اين مقام مســئول حداقل 
تجهيزات براى راه اندازى اين اورژانس 
به دانشگاه علوم پزشكى مشهد تحويل 
داده خواهد شد كه در حال حاضر نيز 
يك نماينده از دانشــگاه علوم پزشكى 
مشــهد در حال پيگيرى اين موضوع 

است.
به گفته وى كار ســاختمان اورژانس 
قائم(عج) تمام شــده و اكنون مشكل 
اصلى تأمين تجهيزات و نيروى انسانى 
اســت كه در همين باره مكاتبه اى با 
معــاون توســعه وزارت بهداشــت 
داشــته ايم كه اميدواريــم به زودى 

اقدامات لازم در اين باره صورت گيرد.
رئيس دانشگاه علوم پزشكى مشهد با 
اشاره به اينكه كمتر از يك سال است 
كه اين دانشــگاه متولى ســاخت اين 

اورژانس به شكل امانى و پيمانى شده 
اســت، اظهار كرد: در حدود 10 ماه، 
اورژانس قائم(عج) بــا ظرفيت 100 
تخت ســاخته شــد. البته توسعه در 
دانشگاه علوم پزشكى فقط توسعه در 
فضاهاى فيزيكى نيست و به موازات آن 
تجهيزات و نيروى انســانى نيز تأمين 

مى شود.
دارابــى با اشــاره به اينكه دانشــگاه 
علوم پزشــكى مشــهد از نظر فضاى 
اورژانســى با كمبود مواجه است و به 
فكر توسعه آن در استان هستيم، گفت: 
اورژانس بيمارستان كامياب نيز آماده 
است و به زودى به بهره بردارى خواهد 

رسيد.
وى افــزود: بــا بهره بــردارى از 
اورژانس هاى قائم(عج) و كامياب، بار 
سنگين اورژانس عدالتيان بيمارستان 

امام رضا(ع) كم خواهد شد.
رئيس دانشــگاه علوم پزشكى مشهد 
از پيشــرفت فيزيكــى 75درصدى 

بيمارســتان هاشــمى نژاد خبر داد و 
اظهــار كــرد: بــا بهره بــردارى اين 
بيمارســتان نيز بســيارى از بيماران 
اورژانســى منطقه شــمال مشهد زير 
پوشــش قــرار مى گيرنــد و از حجم 
بيماران در منطقه عدالتيان كم خواهد 
شد. از اين رو مى توانيم خدمات بهتر و 

بيشترى را ارئه دهيم.

  کنترل ۵۷درصــدی جامعه هدف در

طرح ملی کنترل فشارخون

با پايــان يافتــن طرح ملــى كنترل 
فشارخون، روز گذشته برنامه اى براى 
تجليل از تلاشگران بسيج فشارخون 
به همت دانشگاه علوم پزشكى مشهد 

برگزار شد.
رئيس دانشــگاه علوم پزشكى مشهد 
در اين مراســم بــا قدردانــى از همه 
ســازمان ها و ادارات حامى اين طرح، 
گفت: هماهنگى و وحدت مســئولان 
در درون و بيرون دانشــگاه باعث بروز 

حماسه اى در اين طرح شد كه نشان 
داد هر كجا مسائل مربوط به سلامت 
مردم در ميان باشــد، همه مسئولان 

پاى كار ايستاده اند.
به گفته دارابى، همكارى ســازمان ها 
و ديگر نهادها نقش مؤثرى در تحقق 
اهداف در حوزه سلامت دارد و گفت: 
استاندارى، شهردارى مشهد، آستان 
قدس رضوى، ائمــه جماعات و ديگر 
نهادها و ســازمان ها همكارى بسيار  
خوبى در اين طرح داشــتند كه باعث 
غربالگرى بيش از يك ميليون و 357 
هزارنفرى معادل 57 درصد جمعيت 
هدف در نواحى زير پوشــش دانشگاه 

علوم پزشكى شد.
وى با بيان اينكه استان خراسان رضوى 
5 ميليون نفر جمعيت دارد كه از اين 
تعداد، 2 ميليون و 500 هزار نفر بالاى 
30 سال هستند، اضافه كرد: بر اساس 
بررسى هاى انجام شده در مناطق زير 
پوشش دانشگاه علوم پزشكى مشهد تا 
قبل از اجراى طرح بيش از 180 هزار 
نفــر بيمار مبتــلا به فشــارخون بالا 
شناسايى شده بودند و اكنون با اجراى 
طرح ملى بســيج كنترل فشــارخون 
بيش از 33 هزار بيمار جديد شناسايى 

شدند.
در اين مراســم از همه ســازمان ها و 
ادارات دولتــى و خصوصــى از جمله 
شهردارى و شوراى شهر مشهد براى 
حمايت از اين طرح قدردانى شد. اين 
طرح از 27 ارديبهشــت تا 17 تير در 
راستاى كنترل فشــارخون و ارتقاى 
سلامت در چهارچوب كارگروه سلامت 

و امنيت غذايى استان اجرا شد. 

ساخت اورژانس قائم (عج) به پایان رسید
 اورژانس قائم(عج) هفته آینده با حضور وزیر بهداشت به بهره برداری می رسد

    حجت الاسلام احمد مروى، توليت آستان قدس رضوى: خدمت به محرومان با 
راهبرد توانمندسازى، خط مشى حوزه محروميت زدايى آستان قدس رضوى در سال «رونق 

توليد» است و در اين راستا روش هاى گوناگونى را بررسى و استفاده خواهيم كرد.

    سيدمحسن حسينى پويا، رئيس كميســيون حقوقى شوراى شهر مشهد: 
متأســفانه در زمينه حقوق مردم هيچ ضمانت اجرايى خاصى وجود ندارد و فصل سوم قانون 

اساسى با محوريت حقوق ملت ، از كمترين ضمانت اجرايى برخوردار است.

    قاسمعلى خدابنده، مديركل آموزش وپرورش استان: براى آغاز سال تحصيلى 
99-98 و حضور معلمان در كلاس هاى درس  با كمبود 16 هزار نيروى انسانى مواجهيم.

    مرجان اكبرى، معاون ميراث فرهنگى اداره كل ميراث فرهنگى، صنايع دستى 
و گردشگرى استان: 50 اثر تاريخى در استان خراسان رضوى در معرض ريزش و نابودى قرار 

دارد و به مرمت فورى نيازمند است و در نوبت مرمت اضطرارى قرار گرفته است.

    ابوطالب سرابيان، بخشدار مركزى مشهد: برنامه ريزى براى مشكل حمل آب شرب 
روستاهاى «همت آباد» و «گرجى سفلى» به دنبال تصميمات اتخاذشده در نشست با مسئولان 
دستگاه هاى ذى ربط و تخصيص اعتبار لازم از سوى ســازمان مديريت و برنامه ريزى صورت 
گرفته است. با پايان يافتن عمليات اتصال خط انتقال آب اين روستاها به آب شهرى ظرف چند 

روز آينده مشكل كم آبى در اين مناطق به كلى برطرف مى شود.

   مركز پيش بينى اداره كل هواشناسى خراسان رضوى براى امروز 25 تيرماه بارش هاى 
پراكنده رگبارى در نيمه شــمالى و غربى اين اســتان، همراه با شــدت گرفتن وزش باد را 

پيش بينى كرده است. 

 دیگه چه خبر؟

 احمد نوروزی، 
رئیس 

کمیسیون 
اقتصادی 

شورای شهر 
مشهد:  

 خروج سرمایه 
 گذاری ها 

از رکود، 
تأثیر مثبتی 

بر ارتقای 
شاخص های 

اجتماعی و 
فرهنگی دارد.

اظهار نظر رئیس 
شورا درباره 
انتخاب معاون 
فرهنگی شهردار

رئيس شــوراى شهر 
درباره انتصاب معاون 
فرهنگــى شــهردار 
مشــهد گفت: انتخاب 
معاون فرهنگى جزو اختيارات شهردار 
اســت و تاكنون گزينه اى بــراى اين 

معاونت معرفى نشده است.
به گزارش شهرآرا، محمدرضا حيدرى 
در حاشيه شصت وپنجمين جلسه علنى 
اين شورا در جمع خبرنگاران اظهار كرد: 
شوراى شهر در اين زمينه اظهار نظرى 

نكرده و منتظر اعلام گزينه شــهردار 
اســت. به هر حال هم اكنون 

ايــن معاونت به وســيله 
سرپرست اداره مى شود.

او همچنيــن دربــاره 
مصوبــه شــورا مبنــى 
بر تشــكيل كميســيون 

اظهار  ترافيك 
در  كـــــرد: 
مناسبت هاى 
خاص حجم 

حضور زائران و گردشــگران به گونه اى 
اســت كه ترافيك در شــهر افزايش 
مى يابــد. محورهــا و ظرفيت هاى 
لازم در اين قســمت از شهر وجود 
ندارد، اما اين موضــوع به معناى 
آن نيســت كه نمى تــوان كارى 
انجام داد. تاكنون جلســاتى با 
مديريت شــهرى، 
قــدس  آســتان 
نيروى  رضــوى، 
انتظامــى، پليس 

راهور و دستگاه هاى مختلف برگزار شده 
است و مشاوران پس از بررسى موضوع، 

ايده هايى ارائه كرده اند.
حيدرى اضافه كرد: به طورمثال با حضور 
عامل انســانى براى هدايــت مردم در 
محورهاى مســير اصلى به سمت حرم 
مى توان مشكل را حل كرد؛ با اين حال 
برخى مشــكلات مديريتى گره هايى 
را ايجاد مى كند و بايد هر دســتگاهى 
كوتاهــى در ايــن زمينــه را گزارش

 دهد. 

 «باغ پرندگان شــهريور امسال 
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جمع آورى مى شود.» اين خبر را 
كارشناس مسئول حيات وحش 
اداره كل محيط زيســت استان 
مطرح كرد. ايمان محمدى آبيز 
دليل اين موضوع را رعايت نكردن 
مفاد دستورالعمل 26 موردى اداره 
كل محيط زيست  بيان كرد و در ادامه هم به 
شهرآرا گفت: ارائه نكردن آمار دقيق تعداد 
گونه ها، تلفات و نامناســب بودن فضاى 
نگهدارى پرندگان، بخشى از تخلفات اين 
مجموعه است؛ اما طبق اعلام او اخطاريه ها 
براى باغ پرندگان مشهد ارسال شده و پس 
از پايان ضرب الاجل دوماهه(تا شهريور 98) 
پرونده اين مجموعه به واحد حقوقى و يگان 
حفاظت اداره كل محيط زيست فرستاده 
مى شــود و آن ها هــم بــه صلاحديد، يا 
خودشان در راستاى جمع آورى مجموعه 
اقــدام مى كنند يــا از دادســتانى كمك 

مى گيرند.
طبق اعلام محمدى در راســتاى اجراى 
ماده 35 آيين نامه اجرايى قانون حفاظت 
و بهسازى محيط زيست درباره ضوابط و 
مقررات مربوط به باغ وحش ها، دستورالعمل 
«ايجاد و مديريت مراكز نگهدارى حيات 
وحش سازمان حفاظت محيط زيست» از 
مهر 91 ابلاغ شده است كه همه مجموعه ها 
بايد مطابق آن اقدام كننــد. موادى از اين 
آيين نامه كه از سوى مديريت باغ پرندگان 
مشهد به آن بى توجهى شده، در جدول ذيل 
آمده است.با اين وجود، بعد از صدور چندين 
اخطاريه، سرانجام آخرين ضرب الاجل اداره 
كل محيط زيست، بيستم ارديبهشت امسال 
اعلام شده كه طبق اعلام كارشناس مسئول 
اداره كل محيط زيســت استان، هيچ يك 
از مفاد اين دستورالعمل به درستى رعايت 
نشده است.محمدى در ادامه گفت: علاوه 
بر صدور چندين اخطاريه، مهلت موافقت 
اصولى اداره كل محيط زيســت استان و 
پروانه بهداشتى اداره كل دام پزشكى هم به 

پايان رسيده است.
يكــى از مواردى كــه در دســتورالعمل 
26 موردى اداره كل محيط زيست به چشم 
مى خورد، وجود تور هوايى براى باغ پرندگان 
سپاد است. كارشناس مسئول محيط زيست 
در اين باره اظهار كــرد: تور هوايى به دليل 
استاندارد نبودن در ســال 95 و به دليل 
بارندگى پايين آمد و خساراتى هم به باغ 

پرندگان وارد كرد؛ با اين وجود مجموعه بايد 
دوباره به نصب تور استاندارد اقدام مى كرد.

محمدى همچنين در زمينه واگذارى باغ 
پرندگان تأكيد كرد: هنوز يوسف دينكو را 
به عنوان مديريت باغ پرندگان مى شناسيم؛ 
چرا كه واگذارى مجموعه بدون هماهنگى با 
اداره كل محيط زيست استان صورت گرفته 
است؛ آن هم در زمانى كه مهلت موافقت 
اصولى اداره كل و پروانه بهداشتى اداره كل 
دام پزشكى به پايان رســيده و تمديد هم 

نمى شود.
او در ادامه با بيان اينكه ملك باغ پرندگان 

اجاره اى و مربوط به مجموعه گردشگرى 
سپاد است، افزود: در همين راستا با مديريت 
املاك مجموعه سپاد مذاكراتى داشتيم تا 
قرارداد اين مجموعه را كه تا شهريور امسال 

اعتبار دارد، تمديد نكنند.

 پرندگان از چه راهی تهیه شده اند؟

در شــرايطى كه كارشناس مسئول اداره 
كل محيط زيست اســتان از ضرب الاجل 
دوماهه باغ پرندگان براى استانداردسازى 
باغ پرندگان مشهد خبر داد، يكى از فعالان 
حوزه محيط زيست هم درباره اين مجموعه 

كه در منطقه گردشگرى سپاد مشهد واقع 
شده است، اظهار كرد: مديريت پيشين، باغ 
را همراه با پرندگان و بدون اطلاع اداره كل 
محيط زيست اســتان واگذار كرده است.

على كشميرى با اشاره به ضرب الاجل هاى 
اداره محيط زيســت براى اعــلام روش 
تهيه پرندگان، گفــت: پرنده ها گونه هاى 
حفاظت شده هستند و مهم است كه از چه 
طريق به دست مى آيند؛ با اين حال مالك 
جديد پاسخ محيط زيست را نمى دهد.به 
گفته او، اداره كل محيط زيست طبق قانون 
اختيار دارد تا پس از صــدور اخطاريه در 

صورت پاسخ گو نبودن، مجموعه مورد نظر 
را به دستگاه قضايى معرفى كند.

  دستورالعمل های محیط زیست بهانه

است!

مديرعامــل جديد باغ پرندگان مشــهد 
نيز كه از مهر ســال 97 اين مجموعه را در 
اختيار دارد، به شهرآرا گفت: زمان انعقاد 
پيش قرارداد، موضوع واگــذارى را به اداره 
كل محيط زيست اســتان اعلام كرديم و 
آن ها هم ما را به اجراى دســتورالعمل 26 

موردى موظف كردند. 
در اين راســتا مواردى انجام شده و نكات 
ديگرى هم در دســت اقدام اســت.امين 
كلاهى در ادامه با بيان اينكه «گفتند كه 
دوربين مداربسته مجموعه بايد به اداره كل 
محيط زيست متصل شود» افزود: در حال 
بررسى ابعاد حقوقى اين موضوع هستيم 
كه آيا اداره كل محيط زيست اختيار دارد 
تا دوربين هاى يك مجموعه خصوصى را 

بررسى كند؟
او همچنين با اشاره به انتقال بيش از 100 
گونه امانى از باغ پرندگان سبزوار طى سال 
95، گفت: زمستان همان سال در حادثه اى 
تعــدادى از پرندگان تلف شــدند و تعداد 
ديگرى هم فرار كردند. بعــد از اين اتفاق، 
دادگاه اداره كل محيط زيســت را محكوم 
و آن ها را به بازگرداندن پرنده ها ملزم كرد. 
به همين دليل همه اين دســتورالعمل ها 
بهانه محيط زيســت بــراى بازگرداندن 
پرنده هاست. كلاهى در ادامه تأكيد كرد:  
براى اثبات اين موضــوع مى توانيد بياييد 
و اقدامات انجام شده در راستاى 26 مورد 
دستورالعمل اعلام شده را ببينيد. او با بيان 
اينكه پرنده هــا را از مدير قبلى خريدارى 
كرديم و فاكتورى هم نداريم، افزود: با اين 
حال درباره جمع آورى فاكتور خريد پرنده ها 
اقدام كرديم. كلاهى اضافــه كرد: من در 
باغ پرندگان شــهرهاى ديگر مانند كيش 
هم كار كرده ام ولى همــه پرندگان آن ها 
فاكتور نداشتند.كلاهى در ادامه تأكيد كرد: 
مجموعه دام پزشــك دارد، جيره غذايى، 
تلفات و بســيارى موارد ديگر را هم اعلام 
كرديم؛ ضمن اينكــه هيچ گونه بيمارى 
در مجموعه وجود نــدارد و همه گونه ها 
واكسينه شده اند.طبق اعلام او، با احتساب 
70 گونه موجود، اكنون باغ پرندگان مشهد 

حدود 1300 پرنده دارد. 

 گزارش 

قطع اميد از راه آهن مشهد- بجنورد
درحالى كــه محمــد اســلامى، وزيــر 
راه وشهرســازى، در آخرين ســفر خود به 
مشــهد گفته بود براى قطار مشهد-گرگان 
مذاكرات مختلفى انجام شده است و به دنبال 
سرمايه گذار مناسبى هستيم، حالا نماينده 
مردم شيروان در مجلس گفته است كه «پس 
از پيگيرى هاى زياد به اين نتيجه رسيديم كه 
شايد از مسير مشهد به گرگان نتوانيم اقدام 
كنيم، بنابراين سراغ گزينه هاى ديگر براى 

اتصال شيروان به بجنورد رفتيم.»
بــه گــزارش پايــگاه خبــرى وزارت 
راه وشهرســازى، عبدالرضا عزيزى در آيين 
آغاز عمليــات اجرايى راه آهــن قطعه دوم 
شيروان-بجنورد، اظهار كرد: بر اين اساس، 
مسير شــيروان-بجنورد را از مسير مشهد-
گرگان جدا كرديم تا در مسير راه آهن جوين-

اسفراين-بجنورد قرار گيريم. دولت و مجلس 
نيز اين طرح را تصويب كردند، اما هنگام اجرا 
گفته شــد كه اين طرح، مــاده 23 يا همان 
توجيه فنى-اقتصادى و زيســت محيطى را 

ندارد.
او افزود: مشكل اين خط ريلى با تلاش هاى 
وزارت راه وشهرسازى حل شد. مناقصه اين 
خط ريلى در اولين روزهاى سال جارى انجام 
و آســتان قدس رضوى برنده مناقصه براى 

اجراى اين پروژه شد.
عزيزى اضافه كرد: قطعه اول يا همان مسير 
بجنورد به شيروان، 20 كيلومتر و قطعه دوم 
يعنى شيروان به بجنورد، 30 كيلومتر است 
و به دليل پيگيرى هاى حوزه شيروان، دولت 
ابتدا قطعه دوم را احداث مى كند و به دنبال 

آن ساخت قطعه اول آغاز خواهد شد. 

ديپلماسى شهرى در مسير اجرا
نشست هاى كارشناسى و عملياتى شهردار مشهد با شهرهاى اسلامى برگزار شد

به دنبال برپايى گردهمايى شهرداران شهرهاى 
اسلامى و پارسى زبان در شهر امام رضا(ع)، روز 
گذشته نشست هاى كارشناســى و عملياتى 
شهردارمشهد با هيئت هاى اعزامى از شهرهاى 
مختلف جهان اســلام و همچنين شــمارى 
از ديپلمات هاى ســاكن در اين شــهر برگزار 
شــد. به همين منظور محمدرضــا كلائى، در 
ديدارهاى جداگانه اى با سركنســولگرى هاى 
عــراق و افغانســتان در مشــهد و همچنين 
اعضاى بلندپايه شــهردارى نجــف و اتحاديه 
شــهردارى هاى بعلبك و ضاحيــه بيروت به 

گفت وگو پرداخت.
شــهردار مشــهد در اين ديدارها كه هر كدام 
به صــورت جداگانــه برگزار شــد، بــر لزوم 
همكارى هاى دوجانبه بين شهرهاى اسلامى 
تأكيد كرد و از آمادگى اين شهر براى رقم زدن 

اتفاقات خوب در اين زمينه خبر داد.
به گزارش پايگاه اطلاع رسانى شهردارى مشهد، 
كلائى در ديدار با سركنســول كشور عراق و 
هيئت شهردارى نجف با قدردانى از همكارى و 
همراهى مسئولان عراقى ابراز اميدوارى كرد: 
امسال هم در راهپيمايى اربعين با همكارى هاى 
لازم، به خوبى گذشته عمل  خواهيم كرد. وى 
با بيان اينكه جلســات باعث آشنايى بيشتر با 
شــهر زائرپذير مشهد مى شــود، افزود: روش 
كار ما در خدمت  رســانى به زائــران اربعين، 
همواره ثابت بوده و تعداد مشــخصى از انواع 
فعاليت و نيرو براى خدمات  رســانى به زائران 
در نظر گرفته شده است.وى با بيان اينكه براى 
همراهى بيشــتر نياز به معرفــى يك نماينده 
از سوى شهردارى نجف اســت، تصريح كرد: 
در ســال  هاى گذشــته همكارى سركنسول 
عراق و شــهردارى نجف با ما نزديك و خوب 
بوده، اما خدمات  رســانى بهتر و كامل  تر نياز 
است.شــهردار مشهد با اشــاره به جابه جايى 
بيــش از 9 ميليون زائر به كشــور عراق، بيان 
كرد: حضور شــهردار نجف، معاون ايشــان و 
سركنسول عراق حركت روبه جلويى در جهت 
انجام خدمت  رســانى پســنديده تر براى اين 
حجم زائر و مسافر به حساب مى  آيد.وى درباره 
پيشنهاد سركنسول عراق مبنى براى تقويت 
فضاى سبز نجف اشرف از سوى زائران ايرانى 
ادامه داد: اين پيشــنهاد را كه هر زائر ايرانى با 

گلدانى وارد شهر نجف شــود كه به مشكلات 
محيط زيستى و افزايش فضاى سبز اين شهر 
كمك شــود، بررســى مى كنيم و در صورت 
تأييد، نمونه هاى مقاوم بــه كم آبى را انتخاب 
خواهيم كرد. شهردار مشهد همچنين در ديدار 
با سركنسول  افغانستان در مشهد با تأكيد بر 
احياى روابط ايران و افغانستان گفت: بايد هفته 
مشتركى براى ارائه محصولات فرهنگى ايران و 
افغانستان برگزار و نزديكى 2 كشور را به وسيله 

فرهنگ حفظ كنيم.
وى به برگــزارى برنامه هــاى فرهنگى ويژه 
شهروندان افغان مشــهد تأكيد كرد و افزود: با 
همكارى و همراهى سركنسولگرى افغانستان، 
بازى هاى برد - برد زيادى را مى توان تعريف و 
بخش هاى مختلفى را فعال كرد.كلائى يادآور 
شــد: اميدوارم ســال آينده در مرور كارنامه 
يك ساله، جهشــى در روابط سركنسولگرى 
افغانستان و شهردارى مشــهد رخ داده باشد.

شــهردار مشــهد همچنين در ديدار با رئيس 
اتحاديه شــهرداران ضاحيه بيروت و شهردار 
بعلبك به ارتباطات فرهنگــى غنى بين ايران 
و لبنان از گذشــته تا امروز اشاره كرد و گفت: 
لبنان هميشه يكى از كشورهاى دوست داشتنى 
ايرانيان بوده است و ارتباطات فرهنگى قديمى 
بر اين قضيه تأكيد دارد.وى با تشكر از دعوت 
شهردار بعلبك براى سفر به لبنان، افزود: طى 
برنامه ريزى هــاى صورت گرفتــه در ماه هاى 
آينده به لبنان ســفر خواهيم كرد و اميدوارم 
تا آن روز همكارى هاى ما براى به ثمر رساندن 

پروژه ها به نتيجه مطلوب رسيده باشد.
شــهردار مشــهد افزود: ما تــلاش مى كنيم 
ســرمايه گذاران و علاقه مندان به همكارى را 

با خود به اين سفر ببريم.
كلائى با بيــان اينكه لبنان هميشــه يكى از 
كشورهاى دوست داشتنى ايرانيان بوده است 
و ارتباطــات فرهنگى قديمى بــر اين قضيه 
تأكيد دارد، گفت: اميدوارم شهردارى مشهد 
و شهردارى شهرهاى بعلبك و ضاحيه بيروت 
اهتمام كنند كه نكات مطرح شــده به سمت 

عملى شدن پيش برود.
در اين جلســه مســئولان عراقــى، لبنانى و 
افغانســتانى نيز به بيان نظرات خود در حوزه 

مديريت شهرى پرداختند. 

تعطيلى در انتظار باغ پرندگان
در صورت بی توجهی به  اخطار های محیط زیست استان، باغ پرندگان مشهد شهریور امسال جمع آوری می شود

1
ارائه نكردن بانك اطلاعاتى پرندگان  شامل تعداد، نوع و 

جنسيت گونه 

به كار نگرفتن مصالح طبيعى در قفس ها براى نزديك تر شدن 2
فضاى نگهدارى پرندگان به زيستگاه طبيعى

اختصاص ندادن حداقل 20 درصد مجموعه به فضاى سبز و مشجر3

سواركارى در مجموعه اى كه باغ پرندگان است 4

نگهدارى غذاى پرندگان با حيوانات تلف شده در يك فريزر5

نبود تابلو يا مطابقت نداشتن گونه پرندگان با نام درج شده 6
در تابلوها 

نبود مسئول ادارى براى هماهنگى هاى لازم و مكاتبات7

8
نبود دوربين هاى مداربسته در مجموعه (اكنون پايش آنلاين 

حيوانات باغ وحش وكيل آباد انجام مى شود)

9
سر باز زدن از ارائه آمار ورود و خروج و تلفات كه بايد هر ماه 

يك بار اعلام شود 

مناسب نبودن شرايط بهداشتى آبگير موجود در باغ پرندگان10

نبود برنامه دقيق از حضور دام پزشك 11

12
نحوه دقيق تهيه گونه ها(پرندگان بدون مجوز خريدارى 

شده اند ياآن هارا از مردم تحويل گرفته اند)

سر باززدن از نصب پلاك 13

نبود شناسنامه دقيق پرندگان14

غيراستاندارد بودن قفس ها 15

رعايت نكردن بهداشت و نظافت قفس ها16

هم خوانى نداشتن تعداد پرندگان با فضاى زيستى مناسب17

18
نبود فضاى قرنطينه و تيمار مناسب

 (اتاق موجود استانداردهاى لازم را ندارد)

نداشتن امتياز آب19

نبود پوشش گياهى مناسب پرنده ها 20

نبود فضاى مناسب و آب مورد نياز در قفس پرندگان آبزى 21

نارضايتى شهروندان در حوزه نگهدارى پرندگان22

نبود تور هوايى در باغ پرندگان 23

مشخص نبودن وضعيت انبار نگهدارى پرندگان دانه خوار 24

مشخص نبودن درصد تركيب دانه ها(در راستاى بررسى رژيم 25
غذايى براى جلوگيرى از تلفات)

خريد و معرفى پرنده بدون هماهنگى با اداره كل محيط 26
زيست(بيمارى هاى مختلف مانند آنفلوآنزا را به دنبال داشته 

است) 

نكرده و منتظر اعلام گزينه شــهردار 
اســت. به هر حال هم اكنون 

ايــن معاونت به وســيله 
سرپرست اداره مى شود.

او همچنيــن دربــاره 
مصوبــه شــورا مبنــى 
بر تشــكيل كميســيون 

اظهار  ترافيك 
در  كـــــرد: 
مناسبت هاى 
خاص حجم 

حضور زائران و گردشــگران به گونه اى 
اســت كه ترافيك در شــهر افزايش 
مى يابــد. محورهــا و ظرفيت هاى 
لازم در اين قســمت از شهر وجود 
ندارد، اما اين موضــوع به معناى 
آن نيســت كه نمى تــوان كارى 
انجام داد. تاكنون جلســاتى با 
مديريت شــهرى، 
قــدس  آســتان 
نيروى  رضــوى، 
انتظامــى، پليس 

  فهرست تخلفات باغ پرندگان از نگاه محيط زيست
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